



Tripp Lite
1111 West 35th Street
Chicago, IL 60609 USA
Telephone: +(773) 869 1234
E-mail: saleshelp@tripplite.com

Model #: IN3001RF

Mini Wireless Optical Mouse - Notebook/Laptop Computer Peripheral Devices

Highlights



- On-board storage compartment accommodates mini USB receiver and two AAA batteries (included)
- 800 CPI optical technology delivers absolute precision on almost any surface with pinpoint accuracy
- 3 programmable buttons increase functionality with one-click On/Off/Connect commands
- Includes 2 AAA batteries
- Mini USB receiver plugs into any USB port

Description

Ergonomically designed for comfort, this wireless mouse provides convenience and versatility at your fingertips.

Applications

- Notebook computers

System Requirements

- Windows 98/ME/2000/XP
- Pentium 133 and above
- USB port

Specifications

OVERVIEW	
Model Type	Mice
PRODUCT OVERVIEW	
Product Overview	Mini Wireless Optical Mouse
PHYSICAL	
Unit weight (lbs)	0.15
Programmable Buttons / Hot Keys	3 (on/off/connect)
Unit Dimensions (in)	mouse: 2 x 3.5 x 1 - receiver: 1.5 x 0.38 x 0.63
Color	Black & Silver
SPECIAL FEATURES	
Batteries Required	Yes - two AAA batteries (included)
Optical CPI	800

USB 1.1 Compatible	Yes
USB 2.0 Compatible	Yes
USB Powered	Yes (Receiver Only)
CERTIFICATIONS	
Certifications	FCC and CE
WARRANTY	
Product Warranty Period (Worldwide)	1-year limited warranty

More information, including related products, owner's manuals, and additional technical specifications, can be found online at www.tripplite.com/en/products/model.cfm?variables.txtModelID=3166.

Copyright © 2013 Tripp Lite. All rights reserved. All trademarks are the sole property of their respective owners. Tripp Lite has a policy of continuous improvement. Specifications are subject to change without notice. Photos may differ slightly from final products.



**Стандарт
Электрон
Связь**

Мы молодая и активно развивающаяся компания в области поставок электронных компонентов. Мы поставляем электронные компоненты отечественного и импортного производства напрямую от производителей и с крупнейших складов мира.

Благодаря сотрудничеству с мировыми поставщиками мы осуществляем комплексные и плановые поставки широчайшего спектра электронных компонентов.

Собственная эффективная логистика и склад в обеспечивает надежную поставку продукции в точно указанные сроки по всей России.

Мы осуществляем техническую поддержку нашим клиентам и предпродажную проверку качества продукции. На все поставляемые продукты мы предоставляем гарантию .

Осуществляем поставки продукции под контролем ВП МО РФ на предприятия военно-промышленного комплекса России , а также работаем в рамках 275 ФЗ с открытием отдельных счетов в уполномоченном банке. Система менеджмента качества компании соответствует требованиям ГОСТ ISO 9001.

Минимальные сроки поставки, гибкие цены, неограниченный ассортимент и индивидуальный подход к клиентам являются основой для выстраивания долгосрочного и эффективного сотрудничества с предприятиями радиоэлектронной промышленности, предприятиями ВПК и научно-исследовательскими институтами России.

С нами вы становитесь еще успешнее!

Наши контакты:

Телефон: +7 812 627 14 35

Электронная почта: sales@st-electron.ru

Адрес: 198099, Санкт-Петербург,
Промышленная ул, дом № 19, литера Н,
помещение 100-Н Офис 331